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Wczoraj odbyła się konferencja prasowa Paulo Fonseci. Przed oficjalnym

debiutem Portugalczyk zdradził też pewne kwestie dotyczące składu. 

Opowiesz o swoich emocjach odnośnie pierwszego meczu na Olimpico?

- Przeżyłem już doświadczenie gry na Olimpico, ale to będzie pierwszy mecz

oficjalny. Jestem podekscytowany, zmotywowany i pewny siebie. Zagramy przed

naszymi kibicami i jest to idealny scenariusz, aby zacząć.

Jak bardzo poprawiła się drużyna od początku przygotowań?

- Jestem pewien, że zespół pozytywnie się rozwinął. Czuję, że forma rośnie, zespół

będzie gotowy na ten mecz. Wciąż jest dużo pracy do wykonania, jestesmy dopiero

na początku procesu.

Odegrałeś kluczową rolę w pozostaniu Dzeko. Teraz wiesz, że możesz na

niego stawiać, co to oznacza?

- Jestem bardzo szczęśliwy z jego pozostania, ale od początku byłem ufny, że

pozostanie. Sprawy poszły w tym kierunku, że zakończyło sie pozytywnie. Jest dla

nas bardzo ważnym graczem, cieszę się, że pozostał.

Mancini zagra jutro w pierwszym składzie? Priorytetem dla ciebie jest cały

czas przybycie środkowego obrońcy?

- Przybycie środkowego obrońcy nie jest sekretem. Szukamy doświadczonego

gracza, który poprawi zespół i nie jest to łatwe. Ja i Petrachi nie chcemy sprowadzić

obrońcy tylko po to by go sprowadzić, musi poprawić jakość drużyny, co nie jest

łatwe. Mancini jest młody, był przyzwyczajony do gry w innym systemie, jestem

zadowolony z jego ewolucji, ale jutro zagrają Fazio i Jesus.

Przekonałeś graczy, teraz musisz przekonać kibiców. Jesteś trochę jak

Conte Romy... Cytuję Conte, gdyż był blisko tego zespołu. Czujesz, że

możesz postawić w ten sposób na siebie?

- Wierzę w siebie, mamy mocny zespół, który będzie walczył to ostatniej sekundy i

sprawi, że nasi kibice będą dumni. Nie muszę robić na siebie zakładów.

Jesteś gotowy poświęcić Riccardiego, aby mieć Ruganiego?

- Przede wszystkim, nikt ze mną o tym nie rozmawiał, zatem nie myślę, że jest to

coś konkretnego. Riccardi jest piłkarzem, w którego wszyscy pokładamy wielkie

nadzieje. Był kontuzjowany w trakcie przygotowań, dlatego muszę go poznać lepiej,

ale jest talentem. Niewłaściwym jest obciążać go presją, porównując do innych

piłkarzy.
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Roma zagra tymi samymi graczami co w zeszłym roku, bez Manolasa, De

Rossiego i El Shaarawyego. Jesteś zadowolony z zespołu, który otrzymałeś

do dyspozycji? Dlaczego Schick nigdy nie wyraził swojego talentu?

- Jestem w pełni zadowolony z kadry, którą mam do dyspozycji, jestem zadowolony

ze wszystkich. Schick ma bardzo dużą konkurencję w postaci Dzeko. Jest tu razem z

nami, będzie powołany. Są gracze, którzy potrzebują więcej czasu, być może

Schbick jest jednym z nich.

Kto jest idealnym registą spośród graczy, których masz do dyspozycji?

- To obszar na boisku, który wywołuje u mnie ból głowy, choć w sensie pozytywnym.

Mam czterech jakościowych graczy. Veretout jest w tyle z przygotowaniami w

porównaniu do pozostałej trójki, ale zawsze będę miał kłopot z wyborem dwójki,

która zagra. Cristante wyjdzie jutro w pierwszym składzie, Pellegrini i Diawara

dołączyli do nas później, ale to dwójka bardzo inteligentnych graczy. To obszar na

boisku, gdzie konkurencja jest ogromna, zawsze będę miał problem z wyborem

podstawowych, co jest dla mnie bardzo pozytywne.

Macie zamiar pozyskać ofensywnego skrzydłowego czy wraz z przybyciem

Zappacosty myślicie o przesunięciu Florenziego wyżej?

- Jest taka możliwość, próbowaliśmy go na tej pozycji i dał pozytywne odpowiedzi.

Cetin jest gotowy do udania się na wypożyczenie? Veretout będzie

powołany?

- Veretout będzie powołany. Cetin? Był okazją, która się pojawiła, był graczem

wskazanym przez klub. Jest graczem na przyszłość, teraz stara się zrozumieć jak

gramy. Jest zakładem na przyszłość.

Rugani jest graczem, który ci się podoba czy potrzeba piłkarza bardziej

doświadczonego? Oczekiwałeś, że otrzymasz obrońcę przed pierwszą

kolejką ligową?

- Nie rozmawiam o graczach, których tu nie ma. Rugani jest dobrym graczem, ale go

tu nie ma, więc o nim nie mówię. Jeśli chodzi o obrońcę, chcemy pozyskać takiego,

który poprawi jakość kadry. Niełatwo jest go znaleźć. Oczywiście, chciałbym mieć go

wcześniej, ale mam pełne zaufanie do graczy, których mam do dyspozycji. Dlatego

nie jestem zmartwiony.

Zaniolo?

- Jest mocnym graczem, o wielkiej jakości, stanie się jednym z najlepszych we

Włoszech. Jest młody, musi nadal zrozumieć naszą grę nw poziomie taktycznym.

Może być bardzo ważny dla naszej kadry, tak jak w czasie przygotowań, pokładamy
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wielkie zaufanie w jego wydajność w tym sezonie. 

Kibice są zmartwieni grą ofensywną, włoskie zespoły zamykają się i

kontrują. Co o tym myślisz? Jak widzisz Kluiverta?

- Kluivert jest młodym graczem, w którym pokładamy duże nadzieje. Jednak również

on musi zrozumieć lepiej nasz typ gry, ale rozwija się. Wygrywanie nie wystarczy,

chcę by zespół był dominujący, by grał na połowie rywala i nie wycofam się z tego.

Będziemy praktykować taki futbol i musimy zmierzyć się sytuacjami kontrataków

rywali. Chcę drużyny, która będzie grała blisko bramki rywala, za wyjątkiem gdy

rywal zmusi ciebie do większego bronienia się. Jednak jestem przekonany, że

najlepszym sposobem na obronę jest posiadanie piłki przy nodze.

Genoa ma dwóch szybkich napastników jak Pinamonti i Kouame, jesteś

zmartwiony?

- Genoa jest mocnym zespołem, dobrym w szybkich kontrach. Myślę, że zespół musi

dać na to pozytywną odpowiedź. Znamy dobrze Genoę, pracowaliśmy nad taktyką,

zespół jest gotowy walczyć z mocnym i doświadczonym rywalem.

Mówiłeś o doświadczonym i szybkim obrońcy i pomyślałem od razu o

Manolasie. Twoja droga w Romie będzie związana z awansem do

najbliższej Ligi Mistrzów czy będziesz miał więcej czasu na pracę?

- Trenerzy żyją z wyników i również ja muszę robić to samo. Oczekiwania są duże,

jednak jestem ufny i wyniki będą mówić same za siebie. Mam dwa lata kontraktu

plus jeden i mam nadzieję pozostać tu na bardzo długo.
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